
 1

PROTOKÓŁ NR XXII/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 28 sierpnia 2008 roku 
 
 
XXII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 28 sierpnia 2008 roku  
o godzinie 1800, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 12 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu), Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Krotoszynie –  
Krzysztof Jelinowski oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 12 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o wykonaniu budżetu Gminy Kobylin za I półrocze 2008 roku. 
6. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 
7. Podjęcie  uchwał: 

a) w sprawie: przystąpienia gminy Kobylin do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 
Działania „Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą  
w Pępowie, 

b) w sprawie: likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Kobylinie, 

c) w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym               
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobylin, 

d) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie                     
z dnia 30 czerwca 2004 roku w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska        
wraz z Planem gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin, 

e) w sprawie: przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających 
azbest    na terenie Gminy Kobylin, 

f) w sprawie: ustalenia opłat za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy, 
g) w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kobylin, 
h) w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Fijałów, 
i) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin, 
j) w sprawie: pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Krotoszyn w 2008 roku, 
k) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 

8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
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Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 12 za. 
 
Ad. 3. 
P. CHLEBOWSKI poprosił Radnych o zadawanie pytań, zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
Żadnych pytań nie zadano. 
 
Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy Radni mają jakieś pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
 
Ad. 5. 
P. CHLEBOWSKI poprosił panią Skarbnik o przedstawienie informacji o wykonaniu budżetu 
Gminy Kobylin za I półrocze 2008 roku, stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
SKARBNIK powiedziała, że nie dostaliśmy jeszcze opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w sprawie omawianej informacji. Dodała, iż dochody wykonane są w 54,46%. Zaległości 
podatkowe są na poziomie porównywalnym do minionego roku. Wykonanie wydatków 
kształtuje się na poziomie 38,5%. Związane jest to z tym, iż nie mamy jeszcze rozliczonych 
niektórych zadań inwestycyjnych, a ponadto 3 mln zł mamy zaplanowane na dwie bardzo 
duże inwestycje tj. budowa hali sportowo widowiskowej oraz budowa oczyszczalni ścieków. 
Poinformowała zebranych, że w tym roku nie będziemy zaciągać kredytów, gdyż środki 
zaplanowane na wspomniane inwestycje zostaną przesunięte na następny rok.  
BURMISTRZ dodał, że wydatki bieżące są realizowane zgodnie z planem, a różnice 
występują w zadaniach inwestycyjnych, szczególnie tych, które mają być dofinansowane  
ze środków Unii Europejskiej i innych środków zewnętrznych. Gmina Kobylin razem  
z Gminami Pępowo, Pogorzela i Krobia złoży jutro wniosek w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko  
na dofinansowanie budowy oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej. Wniosek opiewa  
na kwotę ok 23 mln euro. Dzięki temu nie będzie opiniowany przez Komisję w Brukseli, 
tylko w Polsce. Aby zmniejszyć wartość projektu na posiedzeniu Zarządu Międzygminnego 
Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich wykluczyliśmy  
3 miejscowości – Krzekotowice w gminie Pępowo, Stara Krobia i Pijanowice w gminie 
Krobia, tak aby uzyskać współczynnik koncentracji 120 (120 przyłączy na 1 km sieci). Dzięki 
temu, że wniosek złożony będzie przez Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji 
Wiejskich w Strzelcach Wielkich inwestycja będzie tańsza o 22% (podatek VAT). Wczoraj 
rozmawiał z Wicemarszałkiem Województwa Wielkopolskiego i zapytał go o to, kiedy 
rozpocznie się nabór wniosków w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich działanie 
Odnowa wsi. Niestety nie uzyskał konkretnej odpowiedzi, ale z informacji, które się ukazały 
wynika, iż Program ruszy pod koniec III kwartału br. Nasz wniosek obejmuje dwa zadania – 
rozbudowę remizy OSP w Kobylinie na potrzeby orkiestry dętej i innych organizacji  
oraz remont świetlicy wiejskiej w Fijałowie. Wartość kosztorysowa tej inwestycji to kwota 
powyżej 530 tys. zł. Trzecim zadaniem inwestycyjnym wpływającym na niskie wykonanie 
planu wydatków budżetowych jest budowa hali środowiskowo – sportowej przy Zespole 
Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Kobylinie. Posiadamy już pełną dokumentację  
wraz z pozwoleniami na budowę i w miesiącu wrześniu zwrócimy się do Wysokiej Rady  
z projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na kolejne lata. 
Kosztorys opiewa na kwotę powyżej 6 mln zł. W marcu 2009 roku chcielibyśmy rozpocząć 
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budowę, a zakończyć ją na koniec czerwca 2010 roku. Pod koniec maja Sejmik Województwa 
Wielkopolskiego przyjął uchwałę dotyczącą dofinansowania bazy sportowej. Jeżeli 
rozpoczniemy budowę hali sportowej, to otrzymamy 1,5 mln zł dofinansowania ze środków 
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i Turystyki.  
  
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, iż na posiedzeniach poszczególnych Komisji została 
omówiona informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego, stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, a ponadto w dniu 
wczorajszym członkowie Komisji Spraw Społecznych dokonali przeglądu placówek 
oświatowych. 
M. FLAK przedstawił prośby dyrektorów szkół odnośnie dalszych remontów: 
 
Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie – dyrektor Irena Majnert: 

- wymiana wykładziny podłogowej w klasie (zalecenie Sanepidu) 
- remont altanki przy wejściu do szkoły 
- wymiana okien w piwnicy 

 
Szkoła Podstawowa w Kuklinowie – dyrektor Barbara Gościniak: 

- zakup nowych mebli do klas i pokoju nauczycielskiego 
- wykonanie boiska wielofunkcyjnego 

 
Szkoła Podstawowa w Zalesiu Małym – dyrektor Grażyna Pazgrat: 

- nowa podłoga na sali gimnastycznej – panele antypoślizgowe 
- wymiana okien na korytarzu szkolnym 

 
Przedszkole: 

- wymiana okien w kuchni i na korytarzu 
 

Szkoła Podstawowa w Smolicach – dyrektor Dorota Krajewska: 
- wymiana pozostałych okien 
- wymiana wykładziny podłogowej w klasie (w przybudówce) 

 
Przedszkole: 

- wymiana okien 
- remont korytarzy i kuchni 
- zakup nowych mebli 
 

Zespół Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie –  
dyrektor Emanuela Czwojdzińska: 

- budowa sali gimnastycznej 
- budowa boiska sportowego 
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- malowanie największego holu (w części przedszkolnej) 
 

Gimnazjum w Kobylinie – dyrektor Leszek Ostojski: 
- wymiana okien oraz remont podłogi na sali przy Placu Glabera  
- zakup nowych mebli do klas 
- generalny remont jednej klasy w „małej szkole” 
- remont budynków gospodarczych. 

 
G. PAZGRAT dodała, że przydałoby sie jeszcze położenie nowej płyty przed wejściem  
do Szkoły Podstawowej w Zalesiu Małym. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że większość potrzeb remontowych zgłoszonych  
przez dyrektorów szkół została zrealizowana, a kolejne wnioski są zasadne, jednak musimy 
realizować zadania w miarę posiadanych środków. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
 
Ad. 7. 
a) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie uchwały 
w sprawie przystąpienia gminy Kobylin do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 
„Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie. Stowarzyszenie  
to zajmowało się będzie pozyskiwaniem środków unijnych z programu LEADER +. 
BURMISTRZ wyjaśnił, że wspomniany projekt uchwały jest następstwem uchwały podjętej 
na sesji nadzwyczajnej w czerwcu w sprawie wyrażania woli przystąpienia  
do Stowarzyszenia. Dodał, iż jest już ono zarejestrowane w Sądzie w Poznaniu. Wczoraj 
odbyło się walne zgromadzenie założycieli Stowarzyszenia i wybrano 3-osobowy Zarząd: 
Prezes – Marian Poślednik, Wiceprezes (tymczasowo) – Henryk Litka –Burmistrz Dolska, 
Skarbnik – Jerzy Ptak – pracownik Starostwa Powiatowego w Gostyniu. W najbliższym 
czasie Stowarzyszenie wystąpi z propozycją do wszystkich Rad gmin będących jego 
członkami o podjęcie uchwały dotyczącej środków na finansowanie okresu do czasu 
pozytywnego rozpatrzenia wniosku o środki z Programu LEADER. Z wyliczeń wynika,  
iż Stowarzyszenie dostanie ok. 11 mln zł na realizację wszystkich projektów, co średnio daje 
ok. 1 mln zł na każdą gminę. O środki z tego programu będą mogły starać się samorządy, 
stowarzyszenia, a także podmioty prywatne. O tym na jakie projekty będą przyznawane 
środki decydować będzie Walne Zgromadzenie członków Stowarzyszenia. Jednym  
z przedstawicieli Gminy będzie Burmistrz.  
 
Na sesję Rady Miejskiej w Kobylinie przyszedł Radny Artur Jarus. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
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P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia gminy Kobylin 
do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Lokalna Grupa Działania Gościnna 
Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie. 
 

UCHWAŁA NR XXII/128/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: przystąpienia gminy Kobylin do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 
„Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że projekt uchwały w sprawie: likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie, był omawiany na wszystkich 
posiedzeniach komisji stałych. 
SEKRETARZ dodał, że omawiany projekt był już przyjęty na poprzedniej sesji i został 
wysłany do Wojewody Wielkopolskiego w celu zaopiniowania. Opinia Wojewody jest 
pozytywna, w związku z czym zwracamy się do Radnych z prośbą o podjęcie omawianej 
uchwały. Powiedział, iż proces likwidacji rozpocznie się z dniem 1 września, a ponieważ  
nie może trwać krócej niż 3 miesiące, to zakończy się 31 grudnia br. Świadczenie usług 
medycznych nie będzie przerwane, gdyż przejmie je Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 
„Avicenna” Konieczny & Mądroń lekarska spółka partnerska.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie. Poprosił przewodniczących 
poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach  
w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/129/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Kobylinie 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
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Kobylin. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/130/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym  
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobylin 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
R. CIESIÓŁKA zapytał, czy jest potrzeba odczytywania treści całych projektów uchwał  
i zaproponował, aby Przewodniczący czytał tylko główne zapisy zawarte w projekcie.  
 
d) 
P. CHLEBOWSKI poprosił o krótkie wyjaśnienie do projektu uchwały w sprawie: zmiany 
Uchwały Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 czerwca 2004 roku  
w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska wraz z Planem gospodarki odpadami 
Miasta i Gminy Kobylin.  
W. POPIOŁEK wyjaśnił, że dokumenty zostały zaktualizowane, gdyż taki jest wymóg 
ustawowy. Są to dokumenty strategiczne, wykorzystywane jako instrumenty zarządzania 
środowiskiem w naszej Gminie. Oparty na nich jest regulamin o utrzymaniu porządku  
i czystości na terenie miasta i gminy, który po podjęciu omawianych opracowań w przeciągu 
trzech miesięcy musi być także zaktualizowany. Dokumenty te opracowała firma ABRYS  
z Poznania. Muszą one być spójne z dokumentami instytucji wyższego szczebla – powiatu, 
województwa i państwa. Opracowania te zawierają opis aktualnego stanu środowiska, a także 
cele i zadania na okres najbliższych 4 – 6 lat służące poprawie tego stanu.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały  
Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 czerwca 2004 roku  
w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska wraz z Planem gospodarki odpadami 
Miasta i Gminy Kobylin. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
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UCHWAŁA NR XXII/131/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 30 czerwca 2004 roku w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska  

wraz z Planem gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
e) 
P. CHLEBOWSKI przeczytał uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie: przyjęcia 
Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Kobylin.  
W. POPIOŁEK wyjaśnił, że nie ma przepisów, które wskazują na obowiązek przyjęcia  
przez gminy Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest. Powstał jednak 
krajowy program, w którym są zapisy, że takie programy powinny powstawać także  
na niższych szczeblach.  Powiedział, że jest założona internetowa baza ogólnopolska,  
do której corocznie jako Gmina musimy składać sprawozdania odnośnie stanu azbestu  
na terenie Gminy i postępów związanych z jego utylizacją. Każdy może sprawdzić w bazie 
internetowej jaki jest stan azbestu w danej gminie. Tworząc i przyjmując omawiany Program 
stwarzamy sobie, jako Gmina możliwość pozyskania dofinansowania na utylizację azbestu  
i wyrobów azbestowych. Poinformował zebranych, że planuje zorganizować ekologiczno – 
edukacyjne spotkanie nt. szkodliwości azbestu. 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: przyjęcia Programu usuwania 
azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Kobylin. Poprosił 
przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania  
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/132/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
na terenie Gminy Kobylin 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
f) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż kolejnym punktem w porządku obrad jest projekt 
uchwały w sprawie: ustalenia opłat za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy. 
BURMISTRZ powiedział, iż po przeprowadzonej analizie stawek opłat za dzierżawy gruntów 
należących do Gminy, doszliśmy do wniosku, że te stawki powinny być wyższe. 
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Użytkownicy gruntów po wejściu do Unii Europejskiej pobierają dopłaty obszarowe. Średnie 
stawki obowiązujące w Województwie Wielkopolskim są jeszcze wyższe.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: ustalenia opłat za użytkowanie 
gruntów stanowiących własność gminy. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji 
stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania 
projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/133/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: ustalenia opłat za użytkowanie gruntów stanowiących własność gminy 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
g) 
P. CHLEBOWSKI poprosił o krótkie wyjaśnienie odnośnie projektów uchwał w sprawie: 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kobylin oraz zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Fijałów. 
BURMISTRZ wyjaśnił, że Plany Odnowy miejscowości są jednym z podstawowych 
dokumentów wymaganych przy składaniu wniosku o dofinansowanie z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich w ramach działania Odnowa i Rozwój Wsi. Plany te zostały już przyjęte 
przez Radę Osiedla w Kobylinie oraz zebranie wiejskie w Fijałowie.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Kobylin. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/134/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kobylin 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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h) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Fijałów. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXII/135/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Fijałów 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
i) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na kolejny punkt w porządku obrad, jakim jest projekt 
uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin. 
SEKRETARZ wyjaśnił, iż projekt wywołany jest wnioskiem firmy ALTUS, która na terenie 
naszej gminy chce wybudować farmę wiatrową składającą się z  ok. 18 elektrowni o mocy  
2 MW każda. Mogłyby się one znajdować w pasie od Berdychowa, pomiędzy Starkówcem  
a Łagiewnikami, Fijałowem a Targoszycami. W związku z tą zmianą Gmina nie będzie 
ponosiła żadnych kosztów, gdyż pokryje je firma. Proces budowy turbin jest dość długi,  
gdyż zamówienie na turbinę może być złożone dopiero wówczas, gdy firma będzie miała 
pozwolenie na budowę, a otrzyma je po zmianie studium i planu zagospodarowania 
przestrzennego (okres ok. 1 roku). Na turbinę czeka się ok. 2 lat od złożenia zamówienia. 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kobylin. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie 
wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXII/136/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin 

 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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j) 
P. CHLEBOWSKI poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie: pomocy finansowej 
dla Miasta i Gminy Krotoszyn w 2008 roku. 
SKARBNIK powiedziała, że Warsztaty Terapii Zajęciowej (WTZ) złożyły wniosek  
 o dofinansowanie działalności. W zajęciach organizowanych przez WTZ uczestniczy 10 osób 
z terenu naszej Gminy. Na ten rok brakuje im ok. 16 tys. zł i wystąpili do poszczególnych 
gmin z prośbą o dofinansowanie działalności, dzieląc koszty proporcjonalnie do liczby 
uczestników z terenu danej gminy.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Miasta 
i Gminy Krotoszyn w 2008 roku. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/137/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Krotoszyn w 2008 roku 
 

 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
k) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że na posiedzeniach poszczególnych Komisji proponowane 
zmiany w budżecie zostały omówione bardzo dokładnie. 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do Uchwały z dnia 30 czerwca 2008 roku  
w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008, stanowiące załącznik nr 15  
do niniejszego protokołu. Powiedziała, że w związku z tym, jak głosowały poszczególne 
Komisje wprowadzamy autopoprawkę – rezygnacja z dofinansowania termomodernizacji 
Strażnicy Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie. Dodała, iż w minionym roku 
Rada przyznała na to zadanie 9 tys. zł.  
P. CHLEBOWSKI poprosił o przegłosowanie autopoprawki po stronie dochodów. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując 13 za. 
 
P. CHLEBOWSKI zaproponował przegłosowanie poszczególnych działów wydatków. 
Radni głosowali w sposób następujący: 
dział 801 – 13 za, 
dział 852 – 13 za, 
dział 754 – 13 za, 
dział 854 – 13 za, 
dział 754 – (rezygnacja z dofinansowania termomodernizacji Strażnicy Komendy Państwowej 
Straży Pożarnej w Krotoszynie) – 11 za, 2 wstrzymujące. 
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P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2008. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za z wyłączeniem propozycji dofinansowania termomodernizacji 
Strażnicy Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie, 
Komisja Spraw Społecznych: 3 za z wyłączeniem propozycji dofinansowania 
termomodernizacji Strażnicy Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za z propozycją dofinansowania 
termomodernizacji Strażnicy Komendy Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie w kwocie 
1.000 zł. 
 
 

UCHWAŁA NR XXII/138/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 28 sierpnia 2008 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8. 
T. DŻYGAŁA zapytał pana K. Jelinowskiego o to, czy będzie zrobiona ścinka poboczy  
przy drodze powiatowej w Zalesiu Wielkim. 
J. RATAJCZAK zwrócił uwagę na to, że pobocze przy drodze prowadzącej do Smolic –  
tzw. topolówce jest dużo niższe niż asfalt i w związku z tym zarywa się nawierzchnia drogi.  
P. CHLEBOWSKI potwierdził, iż w nawierzchni wspomnianej drogi zrobiły się wyrwy. 
Dodał też, że w budżecie na przyszły rok możnaby ująć wycinkę pozostałych drzew  
przy wspomnianej drodze.  
A. JARUS zapytał o to, na jakim etapie jest modernizacja punktów świetlnych na terenie 
naszej Gminy.  
J. POSPIECH zwrócił uwagę na to, że w Rzemiechowie przy podjeździe na most są dość duże 
uskoki. 
K. JELINOWSKI podziękował za zaproszenie na sesję i udzielił odpowiedzi na zadane 
wcześniej pytania. Od wtorku przez okres dwóch tygodni po drogach powiatowych będzie 
jeździła ekipa, która naprawiała będzie wszystkie napotkane dziury w nawierzchni.  
Jeżeli chodzi o ścinkę poboczy, to od 15 października, do pierwszych mrozów na terenie 
Gminy Kobylin będzie pracowała ścinarka w następującej kolejności: Łagiewniki, Zalesie 
Wielkie, Zalesie Małe, Górka, Sroki, Smolice. Zwrócił się z prośbą do sołtysów  
o umożliwienie pozostawiania ścinarki w miejscu, gdzie w danym dniu skończy pracę. 
Ziemię zebraną z poboczy zainteresowani rolnicy będą mogli zabrać. Powiedział też, że jedna 
z firm drogowych we wrześniu będzie prowadziła roboty na terenie Lutogniewa i udostępni 
nam frezarkę. Chcemy zlikwidować garby w nawierzchni na ul. Aleje Powstańców Wlkp.,  
a zebrany materiał zawieziemy na pobocze drogi do Smolic. Dodał, iż zakończyła się 
modernizacja krótkiego – 100 m odcinka drogi w Rębiechowie i po jednej stronie położą 
jeszcze chodnik. Za pośrednictwem Burmistrza do Powiatowego Zarządu Dróg wpłynęły dwa 
wnioski. Uwzględni je w projekcie budżetu na przyszły rok, ale nie wie czy Zarząd Powiatu 
przyjmie te zadania do realizacji.   
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SEKRETARZ odpowiedział na zadane wcześniej pytanie. Rada podjęła uchwałę  
o zaciągnięciu zobowiązania, a prace miały być zakończone do końca tego roku. Umowa 
została przez nas zaparafowana i przesłana do ENEI, ale nie wróciła do nas. W tym tygodniu 
na posiedzeniu Zarządu miała być omówiona i podpisana. Niestety my nie mamy wpływu  
na procedury, które stosuje ENEA. Mamy zapewnienia ze strony firmy, że mimo opóźnień 
prace zostaną zakończone w tym roku. 
BURMISTRZ zaprosił zebranych na uroczysty apel pamięci przy pomniku na Placu Glabera, 
który odbędzie się 1 września o godz. 1800, a także na obchody Dożynek Powiatowych w dniu 
7 września, które rozpoczną się mszą świętą o godz. 1300 w kościele parafialnym  
w Kobylinie. Przy tej okazji podziękował wszystkim, którzy pomagają przy organizacji tej 
dużej imprezy.   
P. CHLEBOWSKI powiedział, że dostał książkę napisaną przez pana W. Idziaka i pożyczy ją 
zainteresowanym, którzy chcieliby podjąć działania związane z przyciągnięciem turystów, 
wykorzystując nazwę swojej miejscowości.  
 
Ad. 9. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1945. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            
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